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教育背景

北京工商大学法学学士、法学硕士。

专业经历

中民新能投资集团有限公司、北京市中伦文德律师事务

所。

执业领域及专长

丁星友律师曾在大型能源投资企业总部担任公司法务，负

责企业具体业务合规、专项合规、刑事合规等。

自律师执业以来，曾服务多家大型国企央企，除公司大量

日常经营合同起草审核外，多次参与国有企业合规管理、

事业单位转企改制、国有企业股权划转等专项法律服务业

务；先后办理多件民商事争议解决案件，包括但不限于房

屋租赁合同纠纷、建设工程施工合同纠纷案、公共场所的

经营者管理者责任纠纷、劳动争议等案件。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of Law, Master of Law, Beijing Technology and 
Business University.

Professional Experience
China Minsheng Investment Group,Beijing Zhonglun W&D Law 
Firm.

Practice Areas
Attorney Ding Xingyou used to serve as the in-house counsel of a 
large energy investment enterprise, responsible for the compli-
ance of the company's specific businesses, special projects, and 
criminal matters, etc.
Since practicing,Attorney Ding Xingyou has served multiple 
large state-owned enterprises and State-owned Key Enterprises. 
In addition to drafting and reviewing a large number of daily 
operating contracts for the company, she has participated in many 
special legal services such as compliance management of 
state-owned enterprises, the transformation of institutions into 
enterprises, and the transfer of state-owned enterprise equity. She 
has successively handled a number of civil and commercial 
dispute resolution cases, including but not limited to disputes 
over housing lease contracts, construction contract disputes, 
disputes over the liability of operators and managers of public 
places, labor disputes, and other cases

Language Skills
Mandarin and English


